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ZÁPIS
z 18. zasedání zastupitelstva města v Moravském Krumlově, konaného dne 01.10.2012

v zasedací místnosti Městského úřadu, začátek zasedání v 16:00 hod.

Přítomno : 16
Omluveni : Mgr. Taťána Škarková, Jiří Dvořáček, Ing. Josef Blaha, Ing. Miloslav Souček 
Přišli později : PharmDr. Strieglerová Marie (16.14 hod.)

Zapisovatelka: Lucie Vyžrálková

Ověřovatelé zápisu: Mgr. Jan Košíček, Marie Štolpová

Návrhová komise: Pavel Procházka, Mgr. Květoslava Kotková, Ing. Vladimír Lang, Rudolf 
Holátko     
    
1. ZAHÁJENÍ, SCHVÁLENÍ PROGRAMU, STANOVENÍ ZAPISOVATELE, VOLBA 

OVĚŘOVATELŮ ZÁPISU A VOLBA NÁVRHOVÉ KOMISE, PLNĚNÍ USNESENÍ 

18. zasedání ZM zahájil pan starosta v 16.07 hod. Přivítal přítomné členy ZM a konstatoval, že je 
přítomno 15 zastupitelů města. Zkonstatoval, že je Zastupitelstvo města usnášeníschopné, pro přijetí 
usnesení je potřeba 11 hlasů. Program a materiály k dnešnímu jednání jste obdrželi roznáškou domů, 
emailovou poštou, popř. zde na místě. 

Starosta - Jsou připomínky k dnešnímu programu? Pan Vybíral – navrhuji, aby bod č. 4 – koupaliště
- byl vypuštěn, protože tady je porušen zákon o obcích. Materiál byl dodán až v sobotu, čili 10 dní je 
dle zákona, abychom jsme se mohli na materiály připravit. Může to být bráno do budoucna jako malý 
zádrhel. Starosta – Zákon o obcích nebyl porušen. Říká, že ZM svolává starosta minimálně 7 dní 
předem, ZM bylo svoláno 10 dní předem. V pozvánce je napsáno, že podkladový materiál bude dodán 
dne 27.09.2012, čili veškeré zákonitosti byly splněny. Vzhledem k tomu, že jste nebyl doma, nemohla 
Vám MěP materiál doručit. Zákon o obcích nebyl porušen. Jasně to konstatuji. Pokud je to návrh na 
změnu programu? Jde tedy o protinávrh, musíme o něm hlasovat – Kdo je pro, aby byl bod č. 4 
z dnešního materiálu vypuštěn?

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 1 - VYBÍRAL Josef 

Proti: 13 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ 
Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

      Zdrželi se: 2 - HOLÁTKO Rudolf,  POLÁCHOVÁ Kamila

Starosta – Nyní nechávám hlasovat o programu, tak jak je navržen. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města schvaluje program dnešního jednání  v předloženém znění, a aby rozprava 
probíhala ke každému bodu zvlášť.
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Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 15 – HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav 
Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., ŠLAPANSKÝ 
František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0

Zdržel se : 1 - VYBÍRAL Josef  

Byli navrženi tito ověřovatelé zápisu: Mgr. Jan Košíček, Marie Štolpová

     Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 16 – HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav 
Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., ŠLAPANSKÝ 
František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

Byla navržena návrhová komise ve složení: Pavel Procházka, Mgr. Květoslava Kotková, Ing. 
Vladimír Lang, Rudolf Holátko     
(Pan Ing. Procházka, MSc – nepřijal, Pan Procházka st. - přijal)

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 16 – HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav 
Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., ŠLAPANSKÝ 
František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

Starosta – k samotnému dnešnímu jednání. 

2. Interpelace
Starosta – pouze oznámím, že po Mor. Krumlově byl instalován informační systém firmou 
ZNAKOM. Tato firma se dopustila několika chyb, byla na tyto chyby vzápětí upozorněna a budou 
v co nejkratším možném termínu odstraněny. Jsou to některé nepřesnosti v názvu ulic, v rámci šipky 
(ukazatele směru) Rakšice/Rakvice, směrovka u hřiště jde na druhou stranu. Pan Zpěvák – jsou 
předepsány vzdálenosti. Starosta – je to přesně odsouhlaseno dopravní policií. Pan Zpěvák – blízko 
křižovatky, krytá dopravní značkou. Starosta – v této chvíli na to neumím pane Zpěvák odpovědět. 
Ing. Mokrý – měl jsem jen technickou poznámku. Kdo si nevypne kontrolu ve Wordu – tak Rakšice 
PC nezná, všude hází Rakvice. Když nezkontrolují výsledek, tak tam vzniknou Rakvice. 
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3. Havarijní oprava tělocvičny ve II. NP objektu „Sokolovny“ - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, 
starosta města

Starosta – Odkazuje na důvodovou zprávu. 
Dne 25.1. t.r. byl rozhodnutím Odboru výstavby a územního plánování Městského úřadu Moravský 
Krumlov zastaven provoz tělocvičny v objektu Sokolovny na Palackého ulici. Důvodem bylo měření 
množství plísní a poletavého prachu, provedené dne 20.10.2011 Zdravotním ústavem Brno. 
Pro znovu zprovoznění tělocvičny je třeba provést nejnutnější opravy objektu. Podle stavebního 
záměru, vypracovaného projekční kanceláří AC-projekt Znojmo:

– oprava střechy, klempířských prvků (okapy, svody),
– zateplení mezistřešního prostoru nad posledním podlažím,
– oprava stropu tělocvičny (omítek),
– celková výmalba tělocvičny,
– oprava parketové podlahy (úplná výměna),
– výměna sklobetonových výplní oken za nová okna (plastová, částečně otevíravá, s ochrannými 

mřížemi),
– oprava el.instalace a doplnění nouzového osvětlení na přístupovém schodišti,
– oprava vzduchotechnického zařízení v tělocvičně

Město Moravský Krumlov uzavřelo dohodu s výchovným ústavem Mor.Krumlov na spolufinancování 
výstavby sportovní haly v areálu výchovného ústavu. Výstavba této haly měla řešit situaci s výukou 
tělesné výchovy na gymnáziu a částečně na ZŠ nám. Klášterní. Město MK schválilo dne 14.3.2012 
smlouvu o poskytnutí finančního příspěvku z rozpočtu města a na 15. Zasedání ZM schválilo smlouvu 
o bezplatném využívání tělocvičny, obě tyto smlouvy nebyly v odsouhlaseném znění schváleny 
právním odborem MŠMT, proto proběhlo několik jednání s ředitelkou odboru Mgr. Ježkovou, 
ředitelkou investičního odboru ing. Kurfürstovou a dne 26.9.2012 se státní tajemnicí – náměstkyní 
ministra Ing. Evou Bartoňovou. Výsledkem všech jednání je, že výstavba sportovní haly bude 
realizována z rozpočtu MŠMT. Pro město MK z toho vyplývá, že ušetří 2 mil. Kč. Vzhledem k tomu, 
že je však nutné od 1.1.2013 řešit výuku tělesné výchovy na gymnáziu a základní škole, navrhujeme 
uvést do provozu tělocvičnu v objektu Sokolovny Moravský Krumlov v objektu na Palackého ulici.

K projednání je předložen investiční záměr na opravu tělocvičny a výzva k podání nabídky a 
rozpočtové opatření řešící tuto opravu.
Nutno revokovat usnesení ZM ze13. zasedání, dne 14.3.2012 :
- bod 1.8. schválilo - Smlouvu o poskytnutí finančního příspěvku z rozpočtu města na rok 2012 

subjektu: Výchovný ústav, dětský domov, střední škola, základní škola a školní jídelna, Moravský 
Krumlov, Nádražní 698, 672 01 Moravský Krumlov, IČ: 49438905, ve věci spolufinancování investiční 
akce „VÚ DDŠ Moravský Krumlov – novostavba tělocvičny“ v Moravském Krumlově ve výši 
2.000.000,- Kč v předloženém znění a pověřuje starostu města podpisem této smlouvy.
- bod 2.1. uložilo - vedoucí finančního odboru zpracovat příslušné RO města na vyčlenění účelového 

investičního příspěvku z rozpočtu města na rok 2012 ve výši 2.000.000,- Kč na zabezpečení 
spolufinancování IA: „VÚ DDŠ Moravský Krumlov – novostavba tělocvičny“ pro subjekt: Výchovný 
ústav, dětský domov, střední škola, základní škola a školní jídelna, Moravský Krumlov, Nádražní 698, 
672 01 Moravský Krumlov, IČ: 49438905
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Návaznosti na tato usnesení bylo na 15. zasedání ZM schváleno:
bod 1.15 - Smlouvu o bezplatném využívání tělocvičny v majetku subjektu : Výchovný ústav, dětský 
domov se školou, střední škola, základní škola a školní jídelna Moravský Krumlov, Nádražní 698, 672 
01 Moravský Krumlov, IČ : 49438905, v předloženém znění a pověřuje starostu města podpisem této 
smlouvy.

Pro výběr dodavatele na realizaci opravy sokolovny byla vypracována výzva k podání nabídek na 
veřejnou zakázku malého rozsahu. Zadávací dokumentace stavby, která bude podkladem pro 
vypracování nabídek, bude v případě schválení stavebního záměru v ZM dodána do 5.10.2012. 
Termíny pro zveřejnění výzvy, provedení výběru a další navazující kroky se odvíjí od tohoto data. 
Text výzvy předkládám ZM k projednání a schválení. Pro provedení výběrového řízení je třeba 
jmenovat hodnotící komisy včetně náhradníků. Navrhuji komisi ve složení:

hodnotící komise:                                                                                                  náhradníci:

Ing. Josef Blaha Josef Vybíral
Rudolf Holátko Jiří Dvořáček
Mgr. Zdeněk Juránek Mgr. Tomáš Třetina
Ing. Jaroslav Mokrý Ing. Vladimír Lang
Josef Zpěvák Ing. Miloslav Souček

Provedení výběrového řízení navrhuji na 15.10.2012, ve 13:00 hod.
Rozhodnutí ve věci je v souladu s § 85 zákona č. 128/2000 Sb., ve znění pozdějších předpisů, ve 
výhradní pravomoci ZM.
Dodatek dodatečně dodaný projednávala dnes Rada – v úvaze je vybrat projektanta, sejde se skupina 
lidí, kteří by měli zájem na tom, jak by mělo do budoucna vypadat kino. Vzhledem k tomu, že se 
vyjednala dotace na výchovný ústav – halu, navrhujeme 2. mil. Kč vložit do havarijních oprav 
sokolovny. 

PharmDr. Strieglerová – příchod 16.15 hod. – nyní zastupitelů celkem 17.

Pan Vybíral – překlep – dodatečný materiál – ze 17. ZM na 18.ZM. Starosta – ano, opravíme, 
děkujeme za upozornění. Pan Vybíral – pokud si vzpomínám, před časem, rok dva bylo, že zezadu ta 
stěna, ta strana sjíždí. V jakém stavu je teď ta zeď zezadu u Sokolovny? Starosta – je to ve stavu 
v jakém to bylo a to bude řešit projektová dokumentace, která je nachystána v dodatečném materiálu. 
V této chvíli zprovozníme tělocvičnu a veškeré další opravy – tzn. elektroinstalace v kině, vodovodní 
řad v kině, topení, podlahy…bude řešeno v daném projektu – dotační titul. Kotelna + kulisárna, je stále 
ve stavu, kdy by to mohlo sjet. Měli bychom řešit v rámci dotačního titulu na opravu celého kina, 
vznik kulturně-společenského centra, opravené, důstojné. Pan Zpěvák – k opravě – ve výzvě je 
stavební úřad dne 06.12.2012 – myslím, že tam patří 2011. Ing. Kocanda – všichni zastupitelé by měli 
vědět, že nabídka na schůzku platí pro všechny, kdo mají zájem – je věcí diskuze, co bude v prostoru 
kinosálu. Co bychom chtěli do budoucna. Kdo bude mít zájem, bylo by dobré se přihlásit, dostane 
pozvánku na pracovní setkání, aby pracovní skupina dala posléze návrh na zadání projektantovi. 
Starosta - Pozvánku dostanete ve středu – potkat se příští týden středa/čtvrtek. Neplatí pouze pro 
zastupitele, ale i pro Vaše partnery, pro kohokoliv, kdo bude chtít. Zásadní otázkou bude, co s plošinou
– v roce 1968 byly navezeny tuny betonu. Nechat tam hlediště ve zvýšené poloze nebo ho znova 
vybourat a nechat kulturní sál, takový jaký býval. Problémem bude digitalizované kino – jestli ano 
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nebo ne, je spojeno se spoustou financí. Zakládáme na projektovou dokumentaci, která by měla být pro 
budoucí generace. 

Návrh usnesení :  

Zastupitelstvo města revokuje své usnesení č. 14/2012 přijaté na 13.ZM konaném dne 14.03.2012, 
bod 1.8. a bod 2.1., a to v plném znění.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 17 – HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav 
Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., STRIEGLEROVÁ 
Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

Zastupitelstvo města revokuje své usnesení č. 16/2012 přijaté na 15. ZM konaném dne 
28.05.2012, bod 1.15., a to v plném znění. 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 17 – HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav 
Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., STRIEGLEROVÁ 
Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

Zastupitelstvo města schvaluje provedení havarijní opravy tělocvičny v objektu Sokolovny, ul. 
Palackého 60 v projednaném rozsahu.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 17 – HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav 
Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., STRIEGLEROVÁ 
Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

Zastupitelstvo města schvaluje Výzvu k podání nabídky na akci „Oprava pro znovu zprovoznění 
tělocvičny v objektu Sokolovny, Palackého 60, Mor. Krumlov“ v předloženém znění. 
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Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 17 – HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav 
Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., STRIEGLEROVÁ 
Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

Starosta – ke komisi. Dovolil jsem si navrhnout členy komise : 
hodnotící komise:                                                                                                  náhradníci:

Ing. Josef Blaha Josef Vybíral
Rudolf Holátko Jiří Dvořáček
Mgr. Zdeněk Juránek Mgr. Tomáš Třetina
Ing. Jaroslav Mokrý Ing. Vladimír Lang
Josef Zpěvák Ing. Miloslav Souček

Vzhledem k tomu, že Ing. Blaha není přítomen, navrhuji pana Vybírala. Pan Vybíral – mohl by to vzít 
někdo jiný, někdo kdo má s VZ zkušenosti, já nejsem žádný odborník. Starosta –ano, ale je potřeba jej 
navrhnout nyní. Pan Procházka – nech napsat sebe a navrhni náhradníka. Starosta – navrhneme pana 
Vybírala do hodnotící komise, náhradník – Ing. Nosek. Tedy hodnotící komise ve složení : 
hodnotící komise:                                                                                                  náhradníci:

Josef Vybíral Ing. Nosek
Rudolf Holátko Kamila Poláchová
Mgr. Zdeněk Juránek Mgr. Tomáš Třetina
Ing. Jaroslav Mokrý Ing. Vladimír Lang
Josef Zpěvák Ing. František Šlapanský

Pan Dvořáček tu taky není, místo něj pí. Poláchová. Také pan Ing. Souček není, místo něj Ing. 
Šlapanský. Ostatní jmenování přijali. Je zde tedy změna pouze u pana Vybírala, pí. Poláchové a Ing. 
Šlapanského.

Zastupitelstvo města schvaluje jmenování výběrové komise a náhradníků komise pro hodnocení 
nabídek na akci „Oprava pro znovu zprovoznění tělocvičny v objektu Sokolovny, Palackého 60, 
Mor. Krumlov“ v aktuálním projednaném složení. 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 17 – HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav 
Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., STRIEGLEROVÁ 
Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 
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Zastupitelstvo města pověřuje funkcí Technického dozoru investora na akci „Oprava pro znovu 
zprovoznění tělocvičny v objektu Sokolovny, Palackého 60, Mor. Krumlov“ ředitele Správy 
majetku města Moravský Krumlov, p. Zdeňka Kabelku. 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 17 – HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav 
Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., STRIEGLEROVÁ 
Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

Zastupitelstvo města pověřuje Radu města kompletní administrací akce „Oprava pro znovu 
zprovoznění tělocvičny v objektu Sokolovny, Palackého 60, Mor. Krumlov“.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 17 – HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav 
Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., STRIEGLEROVÁ 
Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 31/2012 v předloženém znění. 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 17 – HOLÁTKO Rudolf, JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, 
KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav 
Ing., POLÁCHOVÁ Kamila, PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., STRIEGLEROVÁ 
Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., 
VYBÍRAL Josef, ZPĚVÁK Josef

Proti: 0  

      Zdrželi se: 0 

4. Schválení výsledku výběrového řízení na dodavatele investiční akce : „Letní koupaliště –
Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města

Starosta – představuje materiál. Zastupitelstvo města Moravský Krumlov projednalo výsledek 
druhého jednání hodnotící komise, která provedla hodnocení nabídek u podlimitní veřejné zakázky na 
stavební práce zadané v otevřeném řízení dle zákona č. 137/2006 Sb., o veřejných zakázkách, 
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v platném znění, vyhlášené ve Věstníku veřejných zakázek dne 15. 8. 2012 pod evidenčním číslem 
VZ: 222525 „Letní koupaliště“.                                                                              

Nabídky byly hodnoceny dle následujícího kritéria: - nejnižší nabídková cena bez DPH.

Pan Vybíral – tady vidím, na prvním místě, že sdružení koupaliště Moravský Krumlov, účastník 
Přemysl Veselý – co je to za sdružení? Kdo je v tom sdružení? Starosta – jde o sdružení dvou firem. 
Sdružení – Přemysl Veselý a Stavoprogres Brno. Je to uvedeno hned na str. 2, kde máte uchazeče č. 
2,…Pan Vybíral – neměl jsem čas si to prostudovat. Místostarosta – jen v krátkosti ke koupališti. 
Přestože mám výhrady k místu, které mohlo být v Moravském Krumlově i lepší, z toho důvodu, že 
jsou v blízkosti jatky, zástavba Sídliště. Na druhou stranu to má výhodu – občané Sídliště budou mít 
ke koupališti blízko. Občané Mor. Krumlova si tuto službu zaslouží a tím, že je na tuto akci získána 
60% dotace, jsem pro zbudování tohoto koupaliště. Pan Vybíral – měl bych dotaz. Toto je opravdu 
stavba, která asi náš rozpočet bude zatěžovat nějakou dobu. Proto se ptám. Jestliže už máme projekt, je 
vůbec náklady na provoz této. Starosta – pane Vybírale, náklady byly schváleny v rozpočtu města pro 
rok 2012. Pan Vybíral – mluvím o provozních nákladech. Starosta – provozní náklady jsou 
projektovány přibližně na milion korun ročně, což je částka, se kterou je v našem rozpočtu počítáno. 
Pan Vybíral – jestli jsme si uvědomili, že to bude stát milion korun. Ing. Kocanda – provozní 
náklady byly řešeny v rámci projektové přípravy. Bylo počítáno s tím, že se protáhne provoz 
koupaliště minimálně o tři měsíce tím, že na střechách budou panely, které budou ohřívat vodu a tím 
pádem se může provoz protáhnout. Kalkulujeme s tím, že náklady jsou odhadovány na milion korun. 
Počítáme ale také s nějakým příjmem. Ideální stav je, aby město na to nedoplácelo. Pan Vybíral – to 
je nová informace, jako pro zastupitele. Měsíc jsem četl, že to bude vytápěno odpadovým teplem. 
Odpadové teplo – to budou ty panely? Starosta – že nemáte informace? Kdo chtěl, tak ty informace 
má. Je zde kogenerační jednotka, která je v objektu současné kotelny na Sídlišti. Ta produkuje 
odpadové teplo a to bude využito na toto vytápění. Zcela jistě tuto informaci víte a tuto informaci 
posíláte dále – že dojde ke snížení ceny tepla pro obyvatele Sídliště a to právě tím, že vznikne 
kogenerační jednotka. Doufám, že to je pozitivní zpráva. Ing. Kocanda – jen doplním. Informace je 
taková, že ZM schválilo minulý rok pronájem inv. skupině ČEZ energo, řádově tento projekt přinese 
městu milion korun. KGJ bude mít v létě zbytkové teplo. Zatím se v projektu nepočítá s přímým 
využitím, ale při rozběhnutí provozu s možností ohřevu té vody. Nebude to hned od začátku, ale počítá 
se s tím do budoucna. Pan Vybíral – k té KGJ, buď je tu nějaká nevědomost nebo tomu nerozumím. 
Pokud je nějaká KGJ, tak využití je 90% a z toho je tepelná účinnost 53%. Takže to nebudeme mít 
zadarmo. Aby ta kogenerační jednotka byla rentabilní, musíme počítat i s tím teplem. Takže to teplo 
nebude zadarmo. Ing. Kocanda – ale tu jednotku bude provozovat ČEZ energo, ne město. V létě se 
počítá se zbytkovým teplem, které nebude potřebné jen na teplou užitnou vodu, nebude tou dobou ani 
vytápění, proto se může využít na ohřev vody v bazénu. Pan Vybíral – dobře a v létě nepotřebuje 
Sídliště teplou vodu? Pan Procházka – tou dobou nebude topení, tím pádem nebudeme topit do toho 
Sídliště a můžeme např. chladit bazénem. Pan Vybíral – to se ale nevyplatí. Pan Procházka – ale 
vyplatí. Starosta – cituje jednací řád. Pan Holátko – můžu někde nebo nasměrujte mě někdo, kde 
zjistím, jak to koupaliště bude vlastně vypadat. Starosta – tento projekt již k dispozici byl několikrát. 
Nyní je na stavebním odboru. Není problém jej donést. Pan Holátko – to, co bylo v Zrcadle – tam 
bylo něco o vířivce a takových nesmyslech. Je někde oficiální verze toho, jak to vlastně bude vypadat? 
Starosta – samozřejmě je. Říkal jsem to již několikrát. Takže znova – je tam 25 m o 5-ti drahách, 
k tomu je dětské brouzdaliště, k tomu je uděláno sociální zázemí – tzn. šatny, převlíkárny, zázemí pro 
plavčíky. Malá restaurace/kiosek/bufet a parkovací místa. V této chvíli, když to projde nějakým 
schvalovacím procesem, tak si ještě sedneme s vítězem – se Stavoprogresem a rozhodneme zda lze 
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dodělat do tohoto koupaliště další prvky pro děti. Ušetřili jsme částku 1 mil. Kč. Rozhodnutím ZM 
budeme rozhodovat, zda tuto částku necháme v rozpočtu nebo zda ji poskytneme k dovybavení 
koupaliště. Projekt je k dispozici na stavebním odboru, u Bc. Šťastného. 

Návrh usnesení :  

Zastupitelstvo města schvaluje doporučení hodnotící komise a souhlasí s vybraným uchazečem, 
který se umístil na 1. místě : „Sdružení koupaliště – Moravský Krumlov“, ved. účastník 
PŘEMYSL VESELÝ stavební a inženýrská činnost s.r.o., Pražákova 1000/60, 619 00 Brno, IČ 
25342100.

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 14 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 1 - VYBÍRAL Josef   

      Zdrželi se: 2 – HOLÁTKO Rudolf, POLÁCHOVÁ Kamila

Zastupitelstvo města Moravský Krumlov starostu města k vydání rozhodnutí o výběru 
nejvhodnější nabídky a následně k podpisu smlouvy s vybraným uchazečem. Vše až v termínu, 
kdy je tyto úkony možné učinit dle zákona o zadávání veřejných zakázek. 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 14 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0   

      Zdrželi se: 3 – HOLÁTKO Rudolf, POLÁCHOVÁ Kamila, VYBÍRAL Josef

Zastupitelstvo města bere na vědomí tyto dokumenty výběrového řízení na dodavatele akce
„Letní koupaliště Moravský Krumlov“: 

3.1. Protokol o otevírání obálek ze dne 06.09.2012
3.2. Protokol o posuzování kvalifikace ze dne 12.09.2012
3.3. Protokol o konečném posouzení kvalifikace ze dne 20.09.2012
3.4. Rozhodnutí o vyloučení ze dne 20.09.2012
3.5. Zpráva o posouzení a hodnocení nabídek ze dne 25.09.2012
3.6. Protokol o prvním jednání hodnotící komise ze dne 25.09.2012
3.7. Protokol o druhém jednání hodnotící komise ze dne 25.09.2012
3.8. Rozhodnutí o výběru nejvhodnější nabídky

Starosta – v návrhu smlouvy bylo špatně uvedené číslo účtu města a cena bez DPH – toto je řešeno 
dodatkem. 
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Zastupitelstvo města Moravský Krumlov schvaluje Smlouvu o provedení stavebních prací se 
subjektem Sdružení „Koupaliště – Moravský Krumlov“, se sídlem PŘEMYSL VESELÝ 
stavební a inženýrská činnost s.r.o., Pražákova 1000/60, 619 00 Brno, IČ 25342100, 
v předloženém znění a pověřuje starostu města podpisem této smlouvy, a to vše až v termínu, 
kdy je tyto úkony možné učinit dle zákona o zadávání veřejných zakázek. 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 14 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 1 - VYBÍRAL Josef   

      Zdrželi se: 2 – HOLÁTKO Rudolf, POLÁCHOVÁ Kamila

Zastupitelstvo města Moravský Krumlov schvaluje Dodatek č. 1 ke Smlouvě o provedení 
stavebních prací se subjektem Sdružení „Koupaliště – Moravský Krumlov, se sídlem PŘEMYSL 
VESELÝ stavební a inženýrská činnost s.r.o., Pražákova 1000/60, 619 00 Brno, IČ 25342100, 
v předloženém znění a pověřuje starostu města podpisem tohoto dodatku, a to vše až v termínu, 
kdy je tyto úkony možné učinit dle zákona o zadávání veřejných zakázek. 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 14 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0   

      Zdrželi se: 3 – HOLÁTKO Rudolf, POLÁCHOVÁ Kamila, VYBÍRAL Josef

Zastupitelstvo města pověřuje Radu města kompletní administrací výběrového řízení na funkci 
technického dozoru investora a koordinátora BOZP na stavbě „Letní koupaliště“. 

Hlasování: odsouhlaseno
Pro: 14 – JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCANDA Vlastimil, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, 
Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MOKRÝ Jaroslav Ing., 
PROCHÁZKA Pavel, PROCHÁZKA Pavel, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZPĚVÁK Josef

Proti: 0   

      Zdrželi se: 3 – HOLÁTKO Rudolf, POLÁCHOVÁ Kamila, VYBÍRAL Josef
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5. Korespondence - předkládá Ing. Pavel Vavřina, tajemník MěÚ
Nebyl projednáván žádný materiál. 

6. Různé - předkládá Ing. Pavel Vavřina, tajemník MěÚ
Nebyl projednáván žádný materiál. 

7. Diskuze
Pan Procházka – chci se zeptat na vodovodní přípojku pro Sběrný dvůr. Kdy se asi začne dělat? Zda 
už se to ví? Místostarosta – mělo by se to dělat v měsíci říjnu, do 25.10. by to mělo být hotové. 
Řešíme ještě nějaké stavební povolení, nějaké administrativní záležitosti s tím spojené. A zřejmě 
realizace – zapravení komunikace bude až v příštím roce. A to z toho důvodu, že se to už v tomto roce 
nestihne a to vzhledem ke klimatickým podmínkám. Ale budeme o tom určitě informovat – jakým 
způsobem se to bude dělat. Pan Procházka – informovat občany, kteří bydlí kolem. Dále Ulice 
Jiráskova, jak se dělá kanalizace – byly poničeny podezdívky, na koho se obrátit? Místostarosta –
směřovat na mě či na pana Kočího. S firmou budeme řešit, aby to uvedla do původního stavu. Pan 
Zpěvák – chci se zeptat – když se směňoval pozemek s nynějším vlastníkem, dole pod tunelem, kdo 
měl vybudovat náhradní cestu? Zda on či město? Slyšel jsem, že on. Ale doposud vybudována není. 
Roury nechal bez ochrany a už tam spadl člověk. Je tam tma. Jestli by nebylo špatné, tam dát nějaké 
zábradlí. A dále se chci zeptat pana Kabelky, zda by bylo možné, dát tam světlo. Sloup tam je, zda 
půjde umístit světlo. Tam jak se chodí zkratkou. Starosta – cesta tam je vybudovaná. Šlo se napříč tím 
pozemkem a nyní je cesta vybudována na hraně toho pozemku. Čili je potřeba, aby se šlo po té 
betonové objížďce u mlýna. Na poradě ředitelů PO se na to podíváme. Světla řešíme ještě do 
Rokytné,…Moje další poznámka – je již opravena ulice K.H.Máchy a Tiskárenská. Dnešním 
usnesením RM tam bude umístěn zákaz vjezdu kamiónům nad 3,5 t. Zákaz vjezdu bude instalován do 
týdne. A dále – do konce října 2012 by měla být zprovozněna ulice Rakšická. Místostarosta – po 
vybudování kanalizace jsme se rozhodli ulice opravovat celoplošně. Vešli jsme v jednání se SÚS a na 
ulici Rakšická po dodělání kanalizace, bude asfalt. Tedy celoplošné zapravení asfaltovým povrchem. 
V rámci úvah je počítáno i s chodníkem. Místo kostek by se do úseku, kde bydlí pan Chvátal, 
celoplošně upravila silnice asfaltem. To je ale prozatím v jednání. Bude řešeno s investičním 
oddělením JmK a financováním z jejich strany. Starosta – tam, kde byl asfalt, bude silnice celoplošně 
zapravena. Tam, kde byly kostky, bude silnice rozkopána. Přes zimní období, bude zapravena 
provizorně. Vedení města má tedy 2 měsíce na to, aby se pobavilo s novým vedením JmK, zda uvolní 
z kraje peníze na opravu této komunikace alespoň k tomu domu, kde končí kanalizace. S panem 
Komůrkou (ředitelem SÚS) je projednáván a zadán investiční záměr na opravu komunikace od 
rokytenské křižovatky kolem Výchovného ústavu, kolem obchodu pana Procházky, sjezd dolů 
k Fabrickému mostu. Takto musíme všichni informovat občany, protože se Vás jako zastupitelů tohoto 
města budou ptát. Jinak to v této chvíli udělat nelze. Až se tohle podaří, budeme mít opraveny všechny 
kanály v Moravském Krumlově. PharmDr. Strieglerová – ohledně ulice Rakšická - hodně lidí si 
stěžovalo – přechod pro chodce je nebezpečný. Zda by se na to nemohl podívat nějaký dopravní expert 
a zvážit to. Starosta – přechod jsme již řešili. Ano, je to tam hodně nebezpečné. Nový projekt by měl 
právě řešit komplexně tuto křižovatku i s tímto přechodem. Ing. Mokrý – jak vypadá nebo jak je 
daleko zrcadlo u tunelu? Tam je to opravdu nezbytné. Starosta – na poradě ředitelů PO jsme to 
projednávali. V této chvíli je to řešeno v rámci povinných schvalovací procesů. Je v úmyslu, tam to 
zrcadlo dát. Nebude klasické velké. 
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Přestávka – odchod návrhové komise 16.45 – 16.55 hod. 

16. Usnesení
Usnesení, které je přílohou zápisu, přednesl(a) : Mgr. Květoslava Kotková

17. Závěr
Starosta – pouze oznamuji, že další zastupitelstvo města se má konat za 14 dní, v řádném termínu. 
Pokud usoudím, že materiály lze projednat až na dalším ZM (bude 21.11.2012 ve středu), pak bychom 
svolali až listopadové zastupitelstvo. Pokud bude nutné hlasovat, samozřejmě svolám ZM v řádném 
termínu. V této chvíli necítím nějakou potřebu tohoto svolání. Vzájemně si budeme šetřit čas. Přeji 
Vám příjemný zbytek dne. Pan starosta ukončil zasedání Zastupitelstva města v 17.00 hodin.

Zapisovatelka :
…………………………………..
            Lucie Vyžrálková

Ověřovatelé zápisu:
…………………………………..
            Mgr. Jan Košíček

                                                             …………………………………..  
                Marie Štolpová

V Moravském Krumlově, dne 03.10.2012

  ………………………………….. …………………………………..
Mgr. Zdeněk Juránek               Mgr. Tomáš Třetina

místostarosta města Moravský Krumlov                 starosta města Moravský Krumlov 


	Nabídky byly hodnoceny dle následujícího kritéria: - nejnižší nabídková cena bez DPH.



